
 

Aan: 
de voorzitter en leden van 
Provinciale Staten van Drenthe 
 
 
 
 
 
 
Assen, 4 april 2023 
Ons kenmerk 14/5.3/2023000507 
Behandeld door team Cultuur, Maatschappij en Vrijetijdseconomie   
Onderwerp: Nadere uitwerking 'motie Quick scan Drentse ijsbaan' (motie 2023-2)  
Status: Ter informatie 
 
 
Geachte voorzitter/leden,  
 
Op 1 februari 2023 hebt u de motie ‘Quick scan Drentse ijsbaan’ aangenomen. 
Om de onderzoeksvragen en onderwerpen van de Quick scan voorafgaand aan 
de uitvoering van de Quick scan nader af te stemmen heeft op 8 maart 2023 over-
leg plaatsgevonden met de initiatiefnemers van de motie. Hierbij informeren wij 
u over de onderzoeksvragen en onderwerpen van de Quick scan waarmee de ini-
tiatiefnemers in het overleg op 8 maart 2023 hebben ingestemd. 
 
In de Quick scan worden de volgende hoofdvragen beantwoord: 
1. Is een 400 meter overdekte ijsbaan haalbaar en duurzaam exploitabel in  

Drenthe?  
Uitgangspunt hierbij is een concept waarbij de ijsbaan is voorzien van een 
tunneloverkapping. Er zijn geen tribunes en er is geen overdekt middenter-
rein (zie afbeelding). Een funbaan/curling baan en horeca zijn onderdeel van 
het concept. De baan is geschikt voor de breedtesport (geen topsport).  

2. Is er in Drenthe een geschikte locatie voor een dergelijke ijsbaan? 
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In de Quick scan worden de kenmerken van het concept helder beschreven, waar-
bij onderscheid wordt gemaakt tussen een per-
manente of tijdelijke ijsbaan (seizoens- 
gebonden). In de Quick scan worden verder de 
volgende onderwerpen behandeld: 
 
Financieel/economisch: 
- Wat is het bezoekerspotentieel en het ver- 

zorgingsgebied van een dergelijke ijsbaan?  
- Welke initiële investeringen zijn noodzakelijk 

voor de realisatie?  
- Hoe ziet de exploitatiebegroting van een der-

gelijke baan eruit?  
- Is er sprake van een onrendabele top? 

 
Locatie: 
- Algemeen: aan welke eisen moet een locatie voor een dergelijke ijsbaan  

voldoen?  
- Wat is de benodigde oppervlakte (aansluitend aan/in bestaand stedelijk  

gebied)? 
- Welke eisen worden aan de bereikbaarheid gesteld (openbaar vervoer,  

toegangswegen en parkeren)? 
- Hoe wordt de energievoorziening geregeld? Zie ook uitwerking ‘energie-voor-

ziening’. 
- Zijn er (ruimtelijk) koppelkansen met andere economische/sport ontwik- 

kelingen? 
- Wat is binnen Drenthe, onder andere op basis van het verzorgingsgebied, de 

meest logische locatie/regio om een dergelijke ijsbaan te vestigen? 
 
Energievoorziening: 
- Hoe groot is het energieverbruik van een dergelijk ijsbaan? 
- Welke mogelijkheden zijn er om de ijsbaan duurzaam, energiezuinig of  

energieneutraal te realiseren? 
- Is netcapaciteit beschikbaar? 
- Is salderen van energieopbrengst van zomer naar winter mogelijk? 
- Zijn er in de energievoorziening koppelkansen met andere voorzieningen/ 

initiatieven? 
  
Contact met Drentse gemeenten: 
- Beschikt één gemeente of beschikken meerdere gemeenten over  een locatie 

die voldoet aan de eisen?  
- Is/zijn deze gemeente(n) geïnteresseerd in een vestiging van een dergelijke 

overdekte ijsbaan? 
- Is er investeringsbereidheid bij gemeente(n)? 
 
Contact met de initiatiefnemers van  ijsbaan in Rotterdam:  
- Wat zijn de randvoorwaarden met betrekking tot een eventuele Drentse  

versie van hun concept? 
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- Wat is de omvang van de initiële investeringen en hoe ziet de exploitatie er 
uit? 

 
Contact met de KNSB (bondsbureau Utrecht):  
- Informatie inwinnen over onder andere marktpotentie van een dergelijke  

ijsbaan, bezoekersaantallen en een benchmark vergelijkbare ijsbanen elders.  
 
De Quick scan zal worden uitgevoerd door een onderzoeksbureau. Na opdracht-
verstrekking (naar verwachting begin april) zal de uitvoering van de Quick scan 
circa drie maanden in beslag nemen.  
 
Hoogachtend, 
 
Gedeputeerde Staten van Drenthe, 
 
 
 
 
    , voorzitter    , secretaris 
 
 
md/coll. 


